
A Magyar Darts Szövetség 2023.09.05-el elnökségi ülésének jegyzőkönyve

JEGYZŐKÖNYV

Elnökségi ülés
Időpont: 2023. 09. 05. 18:15
Helyszín: Online, Zoom alkalmazáson keresztül

Jelen vannak:
Balázs Gábor — elnök
Tekauer Norbert — alelnök
Bódi Richárd — elnökségi tag (18:52-kor távozik)
Harsányi Enikő — elnökségi tag (18:30-kor csatlakozik)
Kiss Imre —elnökségi tag
Kövesdi Andrea — elnökségi tag
Kurucz Tamás — elnökségi tag
Rebrus Csaba — felügyelőbizottsági tag
Mihályi Petra — főtitkár
Bezzeg Nándor — versenyigazgató

A Magyar Darts Szövetség rendkívüli elnökségi ülését Balázs Gábor, a szervezet elnöke 2023. 09. 05-
én, 18:20-kor nyitja meg. A nyílt ülés meghivóját 2023. 08. 25-én kapta meg az elnökség e-mailben, a
felügyelőbizottság és a tagszervezetek értesítése is megtörtént.

Balázs Gábor megállapítja, hogy hat elnökségi tag van Jelen, Így az ülés határozatképes, Felkéri
Mihályi Petra főtitkárt, hogy készítse cl a jegyzőkönyvet, aki a felkérést elfogadja.

Napirendi pontok:

1. Kérelmek
2. l~pmzetközi események, feladatok

Tájékoztatás hazai versenyek kapcsán
4. Egyebek

1. Kérelmek

a. Az MDT SE azzal fordult az MOSZ-hez, hogy a szeptember 17-ei, Jobbágyiban
rendezendő csapatbajnoki forduló idején lstenmezeje községben, ahonnan a

. csapattagok nagyrésze érkezik, búcsút rendeznek, ezért játékoshiány miatt a
fordulón nem tud kiállni a csapat. A klub kéri a büntetés enyhítését, vagy
elengedését.

Az Elnökség 1/2023 (IX. 05.) számú határozatában a kérelmet a szövetség szabályzatának
értelmében egyhangúlag, 6 nem szavazattal elutasítia.

b. Tekauer Gréta a női játékosok nevében juttatott el kérvényt a Magyar Darts
Szövetség elnökségéhez, amelyben azt kérik, hogy a 2023-as és azután következő
szezonokban a női csapat versenyeken módosítsák, vagy töröljék el a Dreher Steel és
Soft Nemzeti Csapatbajnokság, illetve a Steel és Soft Csapat Magyar Kupa
versenykiírásának, alábbi, Il. pontját, amely szerint “... lehetőség van arra, hogy a
nevezett csapatokban maximum egy kölcsön kölcsönjátékos szerepeljen.”; és az
utóbbi II. pontját, „... ás egy csapatban 1db kölcsönjátékos szerepeltetése
megengedett.”



A kérelem Indoklása, hogy kevés klub rendelkezik minimum 3 db női játékossal,
emiatt pedig sokkal kevesebb játékos társunk tudna részt Venni 8 fent említett
versenyeken. Ezáltal kevesebb klub tudna versenyezni és kevesebb
játéklehetőséghez jutnának a játékosok.

Az elnökség rövid vita után, amelyben szó esik arról, hogy ennek a döntésnek
következményei lennének nem csak a női versenyre, hanem a többi kategáriára is,
továbbá figyelembe véve, hogy a 2023-as versenykiírások márjóval korábban
megszülettek és publikálták őket, az alábbi döntés születik:

Az Elnökség 2/2023 (IX. 05j számú határozatában a kérelmet 6 nem szavazattal elutasítja,
hozzátéve, hogy a kérelmet a 2024. évi versenykiírásolc tárgyalásánál Ismét megfontolja.

Harsányi Enikő 18:30-korcsatlakozik az üléshez.

c. Irsai Bullet Darts SE arról tájékoztatta az elnökséget, hogy az IBDC elnöke, Juhász
Lajos lemondott, az új elnök Bata Péter lett. Továbbá klubhelyiségük megszűnésével
a csapat Úgy döntött, hogy az Albertirsai Sport Egyesület darts szakosztályaként
folytatják a versenyzést. Az egyesület egyik kérdése, hogy csapatbajnoki feljutás
esetén megtarthatják-e a magasabb osztályú versenyzést az egyesületváltás ellenére,
hiszen a csapat nevén, a klubon kívül semmi nem változik, Emellett az Iránt is
érdeklődnek, hogy ilyen módon a klubváltás átigazolásnak minősül-e, hiszen, az IBDC
megszűnésével jogutód lesz az ASE.

Az elnökség arról beszél, csak akkor van értelme szavazni, ha már megvan a jogutód.
Balázs Gábor Elnök elmondja, ahhoz, hogy egyáltalán vitatható legyen a kérdés,
december3l-ig készen kellene állnia az új egyesületnek, amelyet az idő rövidsége és
a téli törvénykezési szünet miatt jóformán esélytelennek tart.

Az elnökség egyet ért abban, hogy feljutás esetén engedélyezi-e a magasabb
osztályban versenyzést az méltányossági kérdés

Az Elnökség 3/2023 (IX. 05.) számú határozatában 6 szavazat és 1. tartózkodás mellett úgy
dönt a kérelmet az Albertirsai Sport Egyesület belépése, és az IBDC megszűnése után a
bajnoki eredmény tekintetében mérlegeli.

Bódi Richárd 18:52-kor távozik az elnökségi ülésről.

d. Borbély Richárd, a Pestúlyhelyi Sport Club elnöke Bagi János nevében azzal fordult az
elnökséghez, hogy nevezett játékos az MDL döntő idején EDU ranking eseményen
lesz. Az MDSZ szabályzata szerint aki nem vesz részt az MDL döntőben, az a területi
versenyekért járó pénzdijátsem kapja meg. Arra való tekintettel, hogy
Magyarországot képviseli nemzetközi eseményen, Borbély Richárd arra kéri az
elnökséget, hogy a területi MDL-díj felvételét engedélyezze úgy is, bogy Bagi János
nem vesz részt a bajnoki fordulón.

Tekauer Norbert alelnök elmondja, beszélt Bagí Jánossal, és arra hívja fel a figyelmet,
hogy minden bizonnyal több játékosnak is lesz hasonló problémája, már csak azért is,
mert a szerbiai WDF-verseny is ütközik az MDL-döntővel. Bezzeg Nándornak az a
véleménye, egy darts játékosnak tudni kell ilyen helyzetben döntéseket hozni, és
nem az elnökséghek kell ezzel foglalkozni — Balázs Gábor elnök jelzi egyetértését.



Kövesdi Andrea szerint aki külföldön is szeretne Indulni, azt nem kellene magyar
versennyel akadályozni. Harsányi Enikő arra hívja fel a figyelmet, hogy a szövetség
érdeke is, hogy minél többen induljanak külföldön, Bezzeg Nándor szerint ez
személyes döntési szabadság kérdése, nem kell senkit babusgatni. Kurucz Tamás is
Bezzeg Nándorral ért egyet. Tekauer Norbert másik időpontot javasol, de az elnökség
végül arra jut, akkor azzal a nagyjából 90 játékossal szúrnának ki, akik terveztek az
eredeti időponttal. Abban egyetértenek az elnökség tagjai, hogy a nemzetközi
versenyek miatt megüresedő helyeket ne töltsék fel, hiszen aki nem vívta M a
részvétel jogát, az ne induljon.

Az elnökség végül az alábbi döntést hozta:

Az Elnökség 4/2023 (IX. 05.) számú határozatában 4 igen ás 2 nem szavazat mellett úgy

dönt, az MDL döntőiéről EDU ás a WDF versenyeken való részvétel miatt hiányzó
iátékosoknak a területi pénzdíjat megítéll. a megüresedő helyeket viszont feltölteni nem
fogiák.

e. A MÁV Előre Sc darts szakosztálya azzal fordult a szövetség felé, hogy az év elején az
első csapatukba nevezett S játékosuk közül egy még nem lép~tt pályára a
csapatbajnokságban, és az év további részében sem fog tudni szerepelni. Nagy Tamás
úgy fogalmazott, olyan személyes okok Jöttek közbe, amelyeket a nevezéskor még
nem lehetett sejteni. A 4. fordulóban és a novemberi rájátszásban szeretnék őt új
taggal pótolni.

Az elnökség arra jut, hogy nem jól értelmezte a szabályt a csapat, és amennyiben az
alapszakaszban eddig nem játszott az adott Játékos, őt pótolhatják. Ha valaki a
második csapatból játszik fel az elsőbe, utána vissza a másodikban már nem játszhat.
Mivel a szabálykönyv adott, és lehetővé teszi a pótlást, az elnökség ebben a

M kérdésben nem szavaz.

2. Nemzetközi események, feladatok

Harsányi EnikŐ arról számol be, hogy több évnyi próbálkozás után végre sikerült nyerni az
Erasmus÷ pályázaton, így a koronavirus óta tervezett nemzetközi projekt megvalósulhat. A
szervező ankarai egyetem mellett az együttműködő partnerek Ausztria, Románia és Izland. A
projekt során a nemek közötti egyenlőség jegyében online megoldásokat fognak kidolgozni a
résztvevők a nemzetközi versenyzésre, az edzésgyakorlatok és tudásanyag áramlására. Ennek
megvalósítására, a cserepogramok finanszírozására jelentős támogatást kap a magyar
szövetség is, ám a pénzösszeget a célnak megfelelően kell elkölteni, a meghatározott
projektekre. A következö lépés a szerződés aláírása lesz, az ehhez szükséges papirmunkát cl
kell végezni. A magyar csapat tagjaiként Harsányi Enikő mellett Balázs Gábor és Kövesdi
Andrea került a projektbe.

Balázs Gábor áttér a dániai steel világkupára, elmondja, minden előre rendezendő költséget
kifizetett már a szövetség. Tekauer Norbert arra hívja fel a figyelmet, hogy az EU egyik
legdrágább országáról van szó Így az étkezés is sokba fog kerülni. Balázs Gábor elmondja, a
2024-es és 2025-ös Ifjúsági Európa-bajnokságot szeretné megpályázni a dániai
kongresszuson, valamint 2027-ben világkupát rendezne Magyarország. Ezeken a versenyeken
az utánpótlás mellett U23-as korosztályban is szeretne versenyt rendezni Magyarország.
Balázs Gábor arra kéri az elnökséget, szavazzon arról, javasolja-e a magyar szövetség a WDF
felé, bogy a WDF akár önálló verseny keretei között foglalkozzon az U23-as korosztállyal.



Az Elnökség 5/2023 (IX. 05.) számú határozatában egyhangúlag eifogadja, hogy a magyar szövetség
javasolja a WDF-nek az U23-as korosztályban hivatalos WDF-versenyek indítását.

3. Hazai versenyek, a Szövetség irodájára vonatkozó események — tájékoztatás

Balázs Gábor elmondja, Takács Gábor aznap Indult el az Új soft gépekért. Tájékoztatja az
elnökséget arról is, hogy Kelemen Dániel dartsjátékos érkezik szakmai gyakorlatra a
szövetséghez, aki átveszi Bodó Balázs korábbi nemzetközi feladatait a WDF Hungarian Open
kapcsán, valamint segédkezik a jövő évi U23-as nemzetközi versenysorozat kidolgozásában,
Kelemen Dániel kifizetése diákszövetkezeten keresztül történik majd. A Hungarian Openen
Bezzeg Nándort idegennyelv-ismeretével támogatja majd.

A hazai versenyrendszerben Kövesdi Andrea lebonyolítja az Új gépekkel a soron következő
soft versenyt az Érő Arénában. Ezután ismét a Honvéd Vívócsarnokban zajlik a steel forduló,
majd a következő 1-2 hetes szünet során Bezzeg Nándor és Mihályi Petra elketdik
előkésziteni a következő évi tervezeteket.

Arról is beszámol, el kell kezdeni a harcot a jövő évi állami tárnogatásokért, előkészíteni a civil
pályázatokat, kiaknázni a jövő évre nézve is a SOSZ által biztosított lehetőségeket, foglalkozni
a lobbitevékenységgel is.

Balázs Gábor az elnökségi ülést 20:45-kor lezárja.
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